
Bij het gevraagde besluit wordt de raad gevraagd om in te stemmen met de voorgenomen 
maatregelen om tot verbeterde afvalinzameling te komen. 
Wij willen weten wat die maatregelen exact zijn. 
  
Er is nu verwarring want bijvoorbeeld: 
  
In de toelichting notitie 1: De optie die het college is voornemens uit te voeren is optie 2.  
  
Oftewel:  
- Niet-functionerende gft-verzamelcontainers bij hoogbouw worden verwijderd (180 stuks);  
 
- De gft-containers bij de laagbouw worden voorzien van een grotere opening;  
 
- Bewoners wordt gevraagd of zij een rolemmer voor gft willen. Bij een minimale aanvraag van 20% van de 
bewoners ontvangen de bewoners die dat willen een rolemmer.  
  
Echter: in notitie 1 inzameling groente en tuinafval" staat ook dit betekent: De rolemmers 
worden een keer in de twee weken ingezameld, zoals dat ook landelijk wordt gedaan. En dit 
vinden we niet terug in de raadsvoordracht. Wat is het nu wat we besluiten? 
 Mits minimaal 20% van de laagbouw te kennen geeft een rolemmer voor gft te wensen, 
worden deze rolemmers 1 x per 2 weken geleegd. Volledigheidshalve had dit in de 
Raadsvoordracht toegevoegd moeten worden. 
 
Ook strookt de tekst niet met de informatie uit het memo van 10 februari; daarin staat dat 
een grotere opening niet functioneert en daarom het ombouwen niet verder is 
uitgevoerd.  Is dat dan nog wel de bedoeling? 
 Gft-verzamelcontainers met een grotere opening zullen op een groot aantal plekken in Diemen (met 
name bij de hoogbouw) niet leiden tot meer gft-opbrengst, maar tot meer vervuiling (gft-containers 
worden gebruikt als restafvalbak). Vandaar het voorstel om het grootste deel van deze containers te 
verwijderen. Een proef met 7 containers met grotere openingen (met name bij de laagbouw) leverde 
30% meer gft op. Dit lijkt veel, maar ten opzichte van de 5 kg per inwoner die er gemiddeld wordt 
ingegooid, is dat slechts 1,5 kilo meer. Sorteeranalyses laten echter zien dat er nog circa 100 kilo gft 
in het restafval zit. In absolute hoeveelheid gft richten de vergrote inwerpopeningen dus niet veel uit. 
De reden om toch gft verzamelcontainers te laten staan is dat er ook huishoudens zullen zijn die 
graag gft willen scheiden maar geen ruimte hebben voor een extra rolemmer in de tuin. In de enquête 
zal daar aandacht aan worden besteed.   Indien uit de enquête blijkt dat het overgrote deel van de 
laagbouw een rolemmer wenst, en er geen behoefte meer bestaat aan de gft-verzamelcontainers, ligt 
het voor de hand om alle verzamelcontainers te verwijderen. 
 
 


